
Protokół nr 2/2016/2017 
 

z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 10 im. Bolesława Krzywoustego  
we Wrocławiu z dnia 17 października 2016 roku 

 
 
W zebraniu uczestniczyło 20 przedstawicieli rodziców oraz p. Mariusz Rusinek, Dyrektor 
szkoły. Lista uczestników stanowi załącznik do protokołu. 
 
Porządek zebrania: 

1. Omówienie spraw dotyczących ubezpieczenia dzieci oraz Wrocławskiego Budżetu 
Obywatelskiego 

2. Sprawozdanie z Konferencji Rad Rodziców 
3. Dziennik elektroniczny 
4. Wolne wnioski 
5. Termin następnego zebrania 

 
Ad. 1 
Nowym ubezpieczycielem jest Compensa. Został przesunięty termin wpłat składek  
na ubezpieczenie - nowy termin podał ubezpieczyciel. Listy znajdują się w sekretariacie 
szkoły. 
 
Rada Rodziców poparła projekt „Park szkolny Inflancka” zgłoszony do Wrocławskiego 
Budżetu Obywatelskiego pod nr 528. Proponuje się w nim zagospodarowanie terenu 
przyszkolnego - udostępnienie jako miejsca rekreacji, sportu i organizacji wydarzeń 
osiedlowych (amfiteatr, ścieżka zdrowia, aranżacja zieleni). Rada Rodziców przygotowała 
ulotke promocyjną (p. Paweł Sobieszek), fun page Facebook (p. Malgorza Golak) oraz baner 
(p.Jan Solarek). Rada Rodziców podjęła jednogłośnie uchwałę nr uchwałę nr 6/2016/2017  
o pokryciu kosztów druku ulotek promujących projekty WBO w kwocie 135 zł (2500 szt.). 
 
Ad. 2 
27.09.2016 Przewodnicząca Rady Rodziców wraz z Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  
i Dyrektorem szkoły uczestniczyli w Dolnośląskiej Konferencji Rad Rodziców. Jej celem było 
upowszechnienie wiedzy dotyczącej obszarów działalności rad rodziców, roli przy tworzeniu 
programów wychowawczych szkół, przedstawienie oczekiwań wobec kuratorium i innych 
organów edukacji, możliwości szkoleń.  
Przeanalizowano, czy przedstawiciele Rady Rodziców SP 10 mają pełnić dyżury 
konsultacyjne podczas zebrań klasowych. Nie ma takiej potrzeby w naszej szkole, ponieważ 
rodzice mają stały kontakt mailowy i telefoniczny do tzw. trójek klasowych, udostępniono też 
specjalny adres mailowy: radarodzicow.zsp3@wp.pl  . 
 
Ad. 3 
Dziennik elektroniczny stworzony przez Gminę Wrocław w ramach projektu unijnego nadal 
będzie testowany w bieżącym roku szkolnym. Rodzice chcieliby, aby był on tak samo 
funkcjonalny, jak używany w wielu szkołach Librus. Wnioskują o dalszą dyskusję i działania 
w tej kwestii. 
 
Ad. 4 
Rada Rodziców poprze starania o poszukiwanie sponsorów dla dzieci z kl. III (Top Seven), 
które zajęły II miejsce w konkursie Destination Imagination, gdzie nagrodą jest wyjazd do 
Chin. Miasto dofinansowuje wyjazd w wysokości 20 tys. zł,  jednak dodatkowo potrzeba 25 
tys. zł (łącznie 45 tys.). Prosimy rodziców i lokalne firmy o wsparcie. 
 
Identyfikatory dla uczniów klas pierwszych zostaną przekazane rodzicom. 



Zespół Promocji Zdrowia proponuje działania związane ze zdrowym żywieniem.  
 
Na kolejnym zebraniu Rada Rodziców podejmie decyzję, czy dofinansuje zajęcia 
szkoleniowe dla dzieci w zakresie pierwszej pomocy kwotą 2000 zł.  
 
Pan Mariusz Rusinek, Dyrektor szkoły przedstawił plan finansowy szkoły. Temat ten będzie 
kontynuowany na kolejnym zebraniu. Rada Rodziców pozytywnie opiniuje plan wydatków 
szkoły. 
 
Ad. 5 
Termin następnego zebrania: 5.12.2016 o godz. 18.30. 
 
Protokół sporządziła: Małgorzata Golak 


